
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 9 februari 2014

Aanwezig: Kathleen, Lena, Lore, Anne E, Stef B, Bart, Gust, Jens, Cedric, Stef VG, Sander C, Michiel,
Shana, Sander B, Robin VC, Tom V, Robin Goris, Jels, Robin DR

Verontschuldigd: Anne W, Joni, Andreas, Kenny, Arthur, Simon D

Afwezig: Maria, Gust

De vergadering wordt geopend om 23u15.

Goedkeuring agenda

Er wordt het puntje Triple 11 en E-sigaret toegevoegd aan de agenda. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het vorige verslag wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes

De actiepuntjes worden overlopen. Een up-to-date overzicht is te vinden op de wiki. Verder geeft Sander C op de
volgende PV een bak indien zijn actiepuntje niet uitgevoerd is.

Mededelingen

LOKO AV

De vorige AV was vooral internationaal getint. Er is nagegaan hoe Engelstalig de site van iedere kring is, hierop
scoorden we heel hoog op. Knokeltje voor Marie. We gaan wek slechte commentaar krijgen aangezien we onze
shift niet hebben ingevuld op de international party tijdens de lesvrije week. Think abroad month was goed en
international is goed bezig.

StuRa

Op StuRa is veel gedebatteerd omtrent de giscorrectie omwille dat dit aan de UGent is afgeschaft. Er is echter
niets besloten. Het voorgestelde voorstel omtrent de tolerantie in de Master is goedgekeurd door de KUL. Er is
ook gediscussieerd over wanneer we gaan vergaderen. Verder is het percentage waarop je een onderscheiding haalt
niet hetzelfde in alle universiteiten in Vlaanderen, sommige waren lager dan de KUL. Ze gaan dit naar het niveau
van de KUL brengen over heel Vlaanderen. Ook is er gepraat over de kwestie omtrent de naamgeving Bachelor of
Science.
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Lustrum

Morgen is er een lustrumvergadering waar veel mensen mogen naar toe komen. Op woensdag is er een lustrum-
lezing, het onderwerp is wetenschapscommunicatie. Hiervoor moeten shiften worden ingevuld want we moeten
tafels gaan halen voor de receptie. Deze moeten woensdag om 12u45 opgehaald worden en moeten donderdag-
voormiddag worden afgezet. Het klaarzetten van de tafels wordt door Alma catering gedaan. De lezing gaat door
in Aula De Tweede Hoofdwet in het Kasteelpark van Arenberg. Verdere info volgt omtrent de shiften. Hoe meer
volk hoe meer tafels.

Scientica

Er was een probleem met de Skireis waardoor er een Kernraad is samengeroepen uit hoogdringendheid. Fredje,
Aster en t’Seyen zijn bezig met het contract te onderhandelen met Skikot. Dit moet eerst goedgekeurd worden
op de AKV van Scientica. In de mate dat het mogelijk is wensen we eerst het contract te bespreken op onze PV
vooraleer we dit ondertekenen.

Evaluaties

Cultuurreis

• +: Het was heel leuk. We hadden veel geluk met onze gids die ons de hele stad heeft laten zien. We hadden
ook veel geluk met het weer, het was er koud maar de zon heeft veel geschenen. Het was er verder heel
goedkoop om te eten.

• -: De kamerverdeling werd op voorhand beslist en werd pas op de luchthaven medegedeeld. Dit dient beter
op voorhand te gebeuren om mogelijke problemen te vermijden.

•e: We hebben 150 euro verlies gedraaid maar doordat er nog twee personen extra zijn mee gegaan hebben
we de twee overblijvende bedden die we toch betaald hadden kunnen opvullen.

Skireis

• +: Het was heel goed. Het waren goede feestjes en we hebben een goede cantus gedaan.

• -: Ze hebben ons een bed aangerekend dat we niet hebben afgebroken. We hadden het feit dat dit bed al
kapot was op de inventarislijst moeten zetten.

Komende activiteiten

Pita eetstand

De shiften zijn nog niet super goed ingevuld. Op de opbouw en afbraak mag er extra volk komen.

Kelderverkoop

Morgen en overmorgen gaat Materiaal de kelder uitmesten. De living wordt ook opgekuist zodat deze verkoopbaar
wordt. Er worden nog wat shiften aangemaakt om drank te verkopen en aan de kassa te staan. We verkopen ook
best geen mayonaise en dergelijke aangezien we deze nog kunnen gebruiken.

Pré-bar activiteit

Anne W heeft een e-mail gestuurd omtrent de pré-bar activiteit:
We zullen gaan bowlen met de eerste jaars, aangezien het poolen vorig semester zon groot succes was..
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Après-skibar

Momenteel staat de Jäger aan 1,50, Jägerbomb 1,70 en flugel aan 0,50, prijzen gaan nog omlaag gaan omwille
van de herbegroting. Misschien een gratis Jägertrein of Flügel. De Flügel van de Collect& Go is verdwenen, anders
kopen we boswandeling. Het is te laat om nog te communiceren dat mensen gratis drank krijgen indien ze verkleed
komen met skigerief.

Dies Natalis-cantus

De cantus zal doorgaan in de Pavo. Er moet morgen nog naar de brouwer worden gebeld. Er worden shiften
aangemaakt om het materiaal te vervoeren, de zaal op te bouwen en te helpen bij de opkuis na de cantus. De
Pavo zal worden ingekleed met blauw-gele tafelbekleding en blauwe en gele kaarsjes voor tijdens het stille gedeelte.
Hiervoor hebben we nog reserves van vorig semester. We zullen Honderd Semester zingen ter ere van 50 jaar Wina
en in de loop van de week zal een opgenomen versie verspreid worden via het FB evenement. De inschrijvingen
gaan open vanaf maandag. Iedereen moet blauwe en gele kleren aandoen.

Paintball

Het voorschot is 150 euro. Er zijn momenteel 8 mensen ingeschreven. Er moet nog veel reclame gemaakt worden
op FB. Vanuit het station is het 5 minuten wandelen naar de Locatie.

Filmavond

Niels regelt dit.

Tapcursus Schachtenmeester

Hiervoor werd er gemaild en de persoon heeft te laat terug gemaild. We moeten nog kijken of de voorgestelde
datum mogelijk is. Er was nog plaats om 14u30.

EJW-bar

Anne W heeft een e-mail gestuurd met meer informatie omtrent de EJW-bar:
Joni zal hier verantwoordelijke van zijn, aangezien zij ook in bar zit. EJW zal deze bar volledig zelfstandig draaien,
want er zitten drie mensen van barteam in EJW, dus dit komt wel in orde. een iemand van barteam zal worden
ontlast, dit is of Simon of Arne, zodat Bart die kan inzetten op de eerstvolgende bar. het thema van de bar is
diep in de zee, aangezien we daar een leuk dansje op hebben :P er zullen dan ook wodka dolfijntjes, Blue Thrill
en Sex on the Beach zijn. en voor elke eerstejaars wordt een gratis cocktail voorzien. Vorig jaar zijn er foto’s
geprojecteerd tijdens de bar. EJW moet hierop letten.

Kaas-,wijn- en bieravond

Er wordt nog een begroting gemaakt.

Activiteiten in de steeds nabijere toekomst

Lustrumweek

Lustrumcantus

Deze gaat doorgaan op vrijdag 21 februari. De inschrijvingen staan blijkbaar al online. Morgen gaan we meer
informatie krijgen op de lustrumvergadering. Pelle is verantwoordelijk voor de cantus.
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Lustrumquiz

Deze gaat doorgaan op maandag 24 februari. De mail van Andreas omtrent de lustrumquiz wordt voorgelezen:
Ik ga normaal morgen zonder fout shiften online zetten voor de quiz. De mensen die dit vorige jaren mee shiften
hebben gedraaid en in de jury zaten enzo zou ik er heel graag opnieuw terug bij hebben, ik hoop dat zij dat
zien zitten! Uiteraard is er voor de mensen die shiften draaien een testquiz, die ik graag had laten doorgaan op
donderdag 20 februari maar dan is er de kaas, wijn en bieravond, dan maar woensdag 19 februari voor de bar
met de belofte alles snel af te ronden zodat jullie op tijd op de bar kunnen gaan kappen. Ik zal hiervoor de living
normaal ook morgen reserveren.

Campusactiviteit

Deze gaat doorgaan op dinsdag 25 februari. Hier is nog niets concreet over beslist. Ons idee was om een eetstand
met gratis eten voor Winaleden te voorzien zoals tijdens de campagne. We voorzien best randanimatie. Er is
1300 euro voor begroot. Iedereen die mee wilt discussiëren over de invulling kan morgen meekomen naar de
lustrumvergadering.

Hamburgers & hot dogs

Op woensdag 26 februari zal er voor de bar gratis hamburgers en hot dogs worden uitgedeeld.

Lustrumbar

We gaan een grote taart bestellen voor de lustrumbar. Deze komt van taartenland.be en er kan honderd man van
eten. Als versiering wordt er een glazuren foto van het Winaschild gebruikt. Ze zijn verder bereid om 50 euro
korting te geven. We hebben hier echter niets meer over gehoord. De levertermijn is één tot twee dagen. De taart
zal waarschijnlijk wel meer kosten dan de begrote 250 euro. We moeten ook zien dat we bordjes voorzien. Verder
gaan we gratis lustrumbier weggeven en verkopen. De hoeveelheid wordt morgen beslist op de lustrumvergadering.
Er worden ook versiering aangebracht. Als er nog geld over is wordt er misschien sterke drank gekocht.

Alumnidag

Deze gaat doorgaan op zaterdag 1 maart. De mail van Tim Wouters wordt voorgelezen.

Lenteconcert

Er zijn al zo’n acht a tien artiesten wat redelijk veel is. Het zou leuk zijn mochten de filmpjes met de felicitaties
worden afgespeeld. De presentators zijn Klaas en Lars. Er wordt een nieuw idee uitgewerkt qua presentatie
aangezien er nogal wat commentaar was op vorig jaar. Er zijn twee recepties voorzien, één van Lustrum en één
vanuit het presidium.

Triple 11

LOKO heeft een mail gestuurd van de NGO Geneeskunde die een goed doel doen. Ze gaan Triple 11 verkopen
voor het goede doel. Het kost 7 euro voor een 4-pack en 40 euro voor doos van 24 flessen wat dus neerkomt
op 1,75 per trippel is voor een 4-pack of iets minder dan 1,70 euro voor de doos.. Met alle fakbars moeten we
samen 50 dozen afnemen zodat het door zou gaan1. Hierdoor zouden ze slechts één keer vervoerskosten moeten
betalen. Willen we hieraan meedoen en dit verkopen op de Winabar? Indien we een bordje maken met het goede
doel en informatie dan kunnen we hiervan zeker wat verkopen. We kunnen de prijs op 1,50 euro plaatsen op de
Winabar en een beetje verlies maken en zelf het goede doel steunen. In se help je hier het goede doel niet mee
want je maakt de aankoopprijs goedkoper voor de persoon die het drinkt en niet het goede doel. Als je naar 1,50

1Ondertussen is duidelijk geworden dat de 50 dozen bedoeld is voor iedere fakbar, we gaan dit dus niet doen.
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euro gaat dan creër je een extra keuze in het assortiment en wordt het niet meer iets bijzonders. Indien we dozen
kopen kunnen we de prijs op 1,70 plaatsen en de winst op de inkoopprijs aan het goede doel geven. We gaan twee
dozen kopen en verkopen aan 1,70 euro.

E-sigaret

Het bedrijf dat met een advertentie van Herbal Energizer op onze website staat komt op de markt met een nieuw
soort E-sigaret en vraagt of we hiervoor reclame willen maken op de website. De discussie gaat over het feit of we
hiervoor reclame willen maken op de website. Dit zet niet noodzakelijk aan tot roken en het product is volledig
legaal. E-sigareten is een hulpmiddel voor mensen die roken om te stoppen met roken. We hebben het geld niet
echt nodig dus we kunnen overwegen om het niet te doen indien er mensen extreem tegen zijn. De reclame zou
ons 150 tot 200 euro opleveren. Dit is niet zo goed voor het imago van de site en hoort niet echt thuis op de site
van een studentenvereniging.
Er wordt gestemd, er zijn 17 stemgerechtigden:

• Voor: 4

• Tegen: 8

• Onthouding: 5

Er is een staking van stemmen en de discussie wordt opnieuw geopend. In België is er een louche reglementering
omtrent de E-sigaret. We kunnen door middel van de advertentie de leden helpen zowel qua extra geld en mensen
op de hoogte stellen.
Er wordt opnieuw gestemd waarbij een stem op onthouding niet meer meetelt, er zijn 17 stemgerechtigden:

• Voor: 4

• Tegen: 10

• Onthouding (telt niet): 3

We zetten de advertentie dus niet op de website.

Update Winalliance

Niet veel te melden. Voor de volgende PV komt Winalliance samen.

Varia

• Andreas zijn varia per e-mail wordt voorgelezen: Bylemans, ge hangt eraan vriend! Redactie heeft een aantal
sappige beelden van uw persoon ontvangen.

• Materiaal heeft nog heel veel drank in de kelder staan die gebruikt kan worden voor de activiteiten. Je kan
dus best hier eerst eens controleren vooraleer je nieuwe drank aankoopt.

• Het probleem van de pokerchips is opgelost door Robin VC. De paper hierover is te verkrijgen bij Robin VC.

• Er komen nog mooie beelden van Stef VG.

• Cantus heeft ook mooie beelden ontvangen van Sander B.

• De kat van het hostel in Istanbul heeft meerdere drollen achtergelaten in één van de badkamers.

• In Istanbul moet je het gebruikte WC papier in de vuilbak gooien en mag het niet doorgespoeld worden.
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• Xenia is momenteel de beste trampolinspringster van Vlaams-Brabant.

• Morgen is er een lustrumvergadering om 18u30 in de living.

• Jels wist niet dat je zo gemakkelijk in Amsterdam zoveel drugs kon kopen.

• Bart kan niet naar het fakbaroverleg van LOKO gaan en zoekt een vervanger.

• Er is morgen ook de Sociaal WV van LOKO waar iemand naartoe zou moeten gaan.

De vergadering wordt gesloten om 0u37.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 23 februari om 22u in de living.
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